

SAINT MINA AND POPE CYRIL VI COPTIC ORTHODOX CHURCH

(Issue 144, Oct. 6th, 2019)



This anonymous woman anointed the Lord's feet with precious fragrant oil but the owner of the house, Simon, did not even anoint the Lord's head with a little inexpensive ordinary oil. Her perfume may have been part of this anonymous woman's tools of her trade. Now, she was eager to employ it for the noblest purpose, anointing the feet of the Lord. Her wealth was maybe attested by her possession of the expensive alabaster flask of ointment of which she put it on the Lord's feet... "For the Son of Man has come to seek and to save that which was lost." (Luke 19:10).

Fr. Anthony Micheal

The Nature of Salvation:

1. The Incarnation of the Logos restored the human nature to its original state and blessed it giving it the potential to fulfill the destiny of its creation; "The Likeness of God". As we pray in the Gregorian Liturgy saying, "Thou hast blessed my nature in Thee". And in the Friday Theotokia, "He took what is ours and gave us what is His".
2. The death of our Lord on the cross gave us the forgiveness of our sins by satisfying the Divine Justice, "without shedding of blood there is no remission" (Heb 9:22).
3. The creation is still groaning and laboring with birth pangs until now (Rom 8:22), probably because people are still sinning. But it will be delivered from the bondage of corruption into the glorious liberty of the children of God (Rom 8:21). As St. John said in the Holy Book of Revelation, "I saw a new heaven and a new earth, for the first heaven and the first earth had passed away" (Rev 21:1)

Bishop Youssef, Coptic Orthodox Diocese of the Southern US

Holy liturgy:

Wednesday: 8– 10 am
Friday: 8:00-10:00 am
Sunday: 8- 11: 30 am

Vesper & Bible Study:

Saturday: 7- 8:15 pm

Midnight Praises:

Saturday: 8:30-10:30 pm

Prayers Meeting:

Thursday: 8 - 10 pm

Sunday School:

Sunday: 12 - 1pm

Hymns classes:

Saturday: 6 - 7 pm

Servants Meeting:

Sunday: 1:15 - 2:00 pm

Pope Cyril Meeting:

Friday: 10:30 - 12:30

Holy Family Meeting:

Friday: 7:30 – 9:30 pm

Choir:

Friday: 7:30 - 9 pm

Children's Choir:

Friday: 7 - 8 pm

Kids' Club:

Saturday: 4:0-6:0 pm

Youth Meeting:

Friday: 8:0-10:0 pm

The Songs and Contemplations Monthly Meeting:

Last Friday of every month from 9:30-10:30pm

"Your face, LORD, I will seek." (psalm 27: 8)

قامت هذه المرأة الخاطئة و المجهولة الإسم بدهن قدمي السيد المسيح بطيب غالى و ثمين. أما صاحب البيت، سمعان الفريسي، لم يدهن رأس السيد المسيح حتى و لو بقليل من الزيت العادى و الرخيص الثمن. إن هذا الطيب ربما قد يكون أحد الطرق التى كانت تستخدمها هذه المرأة فى تجارتها. و الآن هى تشتاق لأن توظف هذا الطيب لغرض أسمى، إنه لتطيبب قدمي السيد المسيح. و ربما كانت كل ثروتها فى إمتلاكها مثل هذه القارورة الفخارية المملوءة بالطيب فصبتها و مسحت بها أقدام السيد المسيح... "لأنَّ ابْنَ الْإِنْسَانِ قَدْ جَاءَ لِكَيْ يَطْلُبَ وَيُخَلِّصَ مَا قَدْ هَلَكَ." (لوقا 19:10)

القس: أنطونيوس ميخائيل

طبيعة الخلاص في نقاط:

1. تجسد الكلمة أعاد الطبيعة البشرية إلى حالتها الأولى وباركها و منحها القدرة على أن تحقق الغرض الاصيلي الذي خلقها الله عليه وهو أن تكون علي "صورة الله". كما نصلي في القديس الغريغوري قائلين: "باركت طبيعتي فيك". وكما نقول في ثيوطوكية يوم الجمعة "أخذ ما هو لنا وأعطانا الذي له".
 2. موت ربنا يسوع المسيح على الصليب منحنا مغفرة لخطايانا من خلال إرضاء العدالة الإلهية، " وبدون سفك دم لا تحصل مغفرة" (عب 9: 22).
 3. مازال البشر يئنون ويخضعون لآلام الولادة حتى الآن (رومية 8: 22)، ربما لأن الناس ما زالوا يخطئون. ولكنهم سيتحرروا يوما ما من الفساد كما قال القديس بولس "لأن الخليقة نفسها أيضا ستعتق من عبودية الفساد إلى حرية مجد أولاد الله.(رومية 8: 21)، و كما قال القديس يوحنا في سفر الرؤيا " ثم رأيت سماء جديدة وأرضا جديدة، لأن السماء الأولى والأرض الأولى مضتا "(رؤيا 21: 1)
- أنبا يوسف، أبرشية الأقباط الأرثوذكس في جنوب الولايات المتحدة**

مواعيد القداسات:

الأربعاء: 8:00 – 10:00 ص
الجمعة: 8:00 – 10:00 ص
الأحد: 8:00 – 11:30 ص

العشية ودراسة الكتاب المقدس:

السبت: 7 - 8:15 م

تسبحة:

السبت: 8:30 – 10:30 م

اجتماع الصلاة:

الخميس: 8 - 10 م

خدمة مدارس الأحد:

الأحد: 1 – 12 ظهرا

فصول الحان:

السبت: 6 - 7 م

اجتماع الخدام:

الأحد: 1:15-2:00 ظهرا

اجتماع البابا كيرلس:

الجمعة: 10:30 – 12:30

اجتماع الأسرة:

الجمعة: 7:30 – 9:30 م

الكورال:

الجمعة: 7:30 – 9 م

كورال الأطفال:

الجمعة: 7 – 8 م

نادي الأطفال:

السبت: 4:0 – 6:0 م

اجتماع الشباب:

الجمعة: 8:00 – 10:00 م

اجتماع الترانيم والتأملات:

الجمعة الأخيرة من الشهر

من 9:30 – 10:30 م

"وجهك يارب أطلب" (مز

8: 27)